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To: Minister van VWS [IEEE @minvws.nl]; EEE Siens IEEE @hotmail.com]
From:

Sent: Tue 1/12/2021 2:53:47 PM

Subject: HUISARTSEN MET VOORRANG VACCINEREN IS PRIORITEIT lI

Received: Tue 1/12/2021 2:53:51 PM

Hallo Minister de Jonge,

Betreft, voorrang van de Vaccinatie voor de Huisartsen, wij zijn ook de Acute Keten.

Ik ben Huisarts en maak mij Zorgen.

Ik heb U wel eens eerder gemaild in het begin van de Corona ellende, half febr en 1 of 2 maart nog eens.

Jammer genoeg heb ik tot op heden hier nooit iets op terug gehad.
Toen heb ik mijn visie laten horen, veel van mijn voorspellingen kwamen uit.

Jammer dat er toen niet op mijn adviezen is ingegaan. Dat had mijns inziens echt beter gekund. Maar daar

ga ik nu niet op in, zou lang kunnen doorgaan. Maar ik wil het nu hebben over het Vaccineren.

Nu zie ik ook een ramp aanstormen. Tevens is de GGD nu al bezig om er een Chaos te maken, u heeft

hopelijk Nieuwsuur gezien, allerlei mensen die niet gevaccineerd dienen te worden, worden nu als eerste of als

tweede gevaccineerd. Onbegrijpelijk.
Maar de Huisarts, de schakel in de hele acute zorg, die wacht.

Nu mail ik om ervoor te zorgen dat de Huisartsen echt met Voorrang worden gevaccineerd. Dus Prioriteit.

Het kan niet meer op zich laten wachten, eigenlijk had dit meteen 26 december al moeten gebeuren. Nu is de

Pfizer even op. De Moderna ligt in Oss, al sinds gisteren, maar we hebben nog geen oproep gehad en we

hebben geen vaccinatie gekregen.

Vele mensen gaan ons jammer genoeg wel voor, die niets met de acute keten te maken hebben, ik verwijs
hiervoor naar de Nieuwsuur uitzending van gisterenavond 11-01-2021.

Om het maar te verduidelijken;

Wij de Huisartsen;

Wij zijn de Acute Keten,

Wij doen de Acute Zorg,
Wij doen ook Corona Zorg,

Wij staan vooraan,

Wij zien de mensen als eerst, vaak in een klein achter kamertje, donkere slaapkamer, shel er nog even bij in

de visite reeks, want die oude dame was toch wel heel ziek.

Waarom worden we niet met Prioriteit gevaccineerd.

Wij staan in de Front Line, wij dienen dus de vaccinatie met Prioriteit te krijgen.

De LHV heeft iets onderhandeld op 5 of 6 en zij zeggen we wachten tot de 15de januari anders gaan we wat

anders verzinnen. Toch Pfizer, die is alweer op namelijk.
Wat gaan we doen, ik wist op dat moment al dat we niet gevaccineerd zouden worden. Het ontbreekt aan

iedere vorm van daadkracht.

6 januari is goedkeuring gekomen voor Moderna, de Gezondheidsraad gaat dan overleggen de 11de januari.
Dat snapt toch niemand.

Weer 5 dgn verloren.

Wij de huisartsen leveren 24x7 zorg, dag nacht en weekenden.

Dit moet die woensdag gewoon gebeuren en niet 5 dgn later op de 11 de januari.
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Vele beloftes zullen hier gedaan worden, ben bang dat er niet een wordt nageleefd.
Ja u zult denken wat cynisch, dat word je wel zeker na de laatste 10 mnd.

Wij als huisarts leveren ook COVID zorg.

Onder andere de speciale Covid spreekuren bij iedere huisartspraktijk is dit zo, iedere dag, vaak aan het einde

van de ochtend een rondje zo rond 11-12 uur en eind van de middag 16.00-17.00.

Tevens levert de huisarts 24x7 Covid Zorg op iedere Huisartsenpost.
Dus wij zijn 24 uur de Acute zorg keten.

Dan is er de Engelse en de Zuid-Afrikaanse variant.

Echt dit gaat een Megagroot probleem worden.

Gelukkig sloot men even meteen de grens bij de melding door de UK een 3 wkn geleden. Jammer dat men

wel dacht inclusief BEER ct het virus niet in Nederland zou zijn. Dat is natuurlijk niet waar. Dat

snapt iedereen. Gelukkig neemt men het nu wel serieus.

De Engelse Variant is 72% besmettelijker, en er zijn al 2 haarden in NL, maar omdat we er niet op testen, is

het natuurlijk al veel meer verspreid in NL, gelukkig een Lock down, anders zou het heel hard gaan, maar wrsl

gaat dit nog komen. En dan gaat de zorg wankelen.

Heeft u ook gezien dat er 46.000 zorgmedewerkers ziek thuis zitten. In de UK lerland en Schotland is de

Noodtoestand afgeroepen, als dat niet suggereert dat het zwartste scenario aan de hand is weet ik het niet

meer. Tevens komt aldaar de ic-golf nog vanaf volgende week, een zwarter scenario is er niet. Oh ja en het

zuurstof is op (BIZAR), net als de beademing apparatuur. Dat zou u aan het denken moeten zetten.

Ja, dus ook de Huisartsen met Prioriteit vaccineren.

NU DUS.

In Nederland is men ook bezig met covid patiénten vanuit het Ziekenhuis eerder thuis te krijgen, met hulp van
de huisartsen natuurlijk, anders kan dit niet. En dat zal ook straks meer gebeuren als ouderen thuis dienen te

blijven. Weer de huisartsen die dit zullen moeten opknappen.

Dan is ook de vraag heeft u Nieuwsuur gezien 11-01-2021, hierin geeft men heel duidelijk aan dat al veel meer

mensen de vaccinatie hebben gehad.
Mensen die niet in de acute zorg keten zitten, pedicure receptionist enz. Dit kan niet. Ook hier heeft u al een

bericht over gegeven, dat is verantwoording van het bestuur van de zorg instelling. De GGD maakt geen

onderscheid, wie belt die krijgt. Dat kan toch niet.

Hier zijn wij toch niet mee geholpen, ik hoop dat u hier achteraangaat.

En de kwetsbare patiént en de Huisarts maar wachten. Er moet nu wat gebeuren.
Ik hoor de verhalen ook, uit eerste hand, dat alle arts-assistenten in Apeldoorn Gelre ZH zijn nog niet

gevaccineerd op de COVID-afdeling. Wel internisten en longartsen die niet op de Covid afdeling komen en

altijd met de arts ass telefonisch overleggen. Krom of niet.

En dan is er nog de Huisarts zelf.

U weet dat er heel veel ouderen huisartsen zijn (55+ 60+). Tevens zijn er veel huisartsen die zelf ook

medische problemen hebben en ondanks dat ze dus kwetsbaar zijn, blijven werken.

Daarom wil ik zelf ook niet verantwoordelijk zijn dat ik onbewust zelf patiénten besmet, nogmaals een reden
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om de huisartsen met prioriteit te vaccineren.

Je wilt niet dat je als Huisarts een super spreader wordt en vele mensen ziek maakt.

In een weekenddienst zie je heel veel kwetsbare patiénten en ouderen en ga je van het ene naar het ander

huis, en dus ook verzorgingshuizen.

U kunt zich voorstellen wat er dan gebeurt, dit zagen we bijvoorbeeld ook toen we alle voordeuren van

verzorgingstehuizen sloten voor publiek en de onbeschermde vpk / thuiszorg via de achterdeur alle bewoners

infecteerde, met alle gevolgen van dien.

Als bizar voorbeeld geef ik dan het vb van de Sinterklaas actie in Belgié, heeft u vast van gehoord (je gelooft
het niet, je verzint het niet, maar het is wel gebeurt >27 doden).

HEEL VEEL REDEN OM DE HUISARTS DUS MET VOORRANG TE VACCINEREN.

Ik wil u dus nogmaals vragen om hier aandachtig naar te kijken en ook hiervoor in te zetten.

U kunt dit als minister voor ons regelen.

Ik reken op u.

Niet wachten, niet de Moderna Vaccins in Oss laten verstoffen.

Nee echt NU VACCINEREN PFIZER of MODERNA.

De Huisartsen met Prioriteit.

We zijn allemaal Mobiel en we kunnen hem dus overal ophalen.

Alstublieft regel dit.

Met vriendelijke groeten.

ii.


